

KEY STATEMENTS FOR THE 2023 THANKSGIVING BLENDING CONFERENCE

ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ထက် အခြားမည်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်၊ အရာများ သို့မဟုတ် အကြောင်းကိစ္စများအပေါ် အာရုံစူးစိုက်ခြင်း မရှိဘဲ၊
ကျွန်ုပ်တို့၏အလယ်ဗဟိုအဖြစ် ဘုရားသခင် ခန့်အပ်ထားသော ခရစ်တော်အပေါ်မှာသာ အာရုံစူးစိုက်သင့်သည်။
ပြဿနာများအားလုံး အထူးသဖြင့် ကွဲပြားခြင်း၏ အကြောင်းအရာ၌ တစ်ခုတည်းသော ဖြေရှင်းချက်မှာ
အရာအားလုံးပါဝင်သော ခရစ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းဖြစ်သည်။

သခင်ဘုရားကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းတွင် သွင်ပြင်များစွာရှိသည် - သခင်ဘုရား၏မျက်မှောက်တော်ကို ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊
ဘုရားဆိုင်ရာချစ်ဇာတ်လမ်း၌အသက်ရှင်ခြင်းကို ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ဘုရားဆိုင်ရာသုံးပါးတစ်ပါး၏
ဘုရားဆိုင်ရာဝေငှဖြန့်ဖြူးခြင်းကို ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ဘုရားသခင်၏ကျေနပ်ခြင်းမြစ်ရေကို သောက်သုံးခြင်းအား ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊
ဘုရားသခင်၏မေတ္တာတော်ကို သိကျွမ်းခြင်းအား ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ဘုရားသခင်၏အလိုတော်ကို လုပ်ဆောင်ခြင်းအား
ဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ပတ်ဝန်းကျင်အခြေအနေအားလုံး၌ ကျေနပ်ရောင့်ရဲခြင်းကို ဝမ်းမြောက်ခြင်းနှင့်
နိုင်ငံတော်၌ သခင်ဘုရား၏ဝမ်းမြောက်ခြင်းအထဲသို့ ဝင်ရောက်ခြင်း တို့ဖြစ်သည်။

ယောသပ်၏အသက်တာမှတ်တမ်းမှာ ဝိညာဉ်တော်၏အုပ်စိုးမှုကို ဖွင့်ပြခြင်းဖြစ်ပြီး၊ ဝိညာဉ်တော်၏အုပ်စိုးမှုသည်
ရင့်ကျက်သောသန့်ရှင်းသူ၏ စိုးစံခြင်း သွင်ပြင်ဖြစ်သည်။ ဝိညာဉ်တော်၏ အုပ်စိုးမှုအရိုက်အရာ (အသက်၌စိုးစံခြင်းအသက်တာ၊
ဘုရားသခင်နိုင်ငံတော်၏ စစ်မှန်ခြင်း၌ ဘုရားဆိုင်ရာအသက်၏ ကန့်သတ်ခြင်း၊ ချုပ်ထိန်းခြင်းအောက်တွင် ရှိခြင်းအသက်တာ) သည်
ဝိညာဉ်တော်၏ အခြားမည်သည့်သွင်ပြင်ထက်မဆို ပို၍မြင့်မားသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ရှေ့၌ ထားရှိသော ဝမ်းမြောက်ခြင်းမှာ သတို့သားဖြစ်သော သခင်ယေရှုသည် မိမိကိုယ်ကို အဆင်သင့်ဖြစ်စေပြီးဖြစ်သော
ကိုယ်တော်၏ သတို့သမီး - သတို့သမီး၏ရင့်ကျက်ခြင်း၊ သတို့သမီး၏ တည်ဆောက်ခြင်း၊ သတို့သမီး၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်း၊
သတို့သမီး၏လှပမှုနှင့် ဘုရားသခင်၏ရန်သူကို နှိမ်နင်းမည့် စစ်သူရဲဖြစ်သည့် သတို့သမီးအတွက် ကြွလာခြင်းပင် ဖြစ်သည်။

**Outline of the Messages
for the Thanksgiving Day Conference
November 23-26, 2023**

**GENERAL SUBJECT:
ခရစ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းနှင့်
ရင့်ကျက်ခြင်းသို့တိုင်အောင် အသက်၌ ကျွန်ုပ်တို့ကြီးထွားခြင်း**

Message One
**အသင်းတော်ရှိ ပြဿနာများအားလုံးသို့ တုန့်ခင်းရာမဲ့ဖြေရှင်းချက်အဖြစ်
အရာအားလုံးပါဝင်သောခရစ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း**

ဖတ်ရန်ကျမ်း။ ။ ၁ကော၊ ၁:၂၊ ၉။ ၂:၉-၁၀။ ၁၃:၁-၈။ ယေရမိ၊ ၂:၁၃။ မြည်၊ ၃:၂၂-၂၄

I. ကောရိန္တုပထမစာစောင်သည် အသင်းတော်ရှိ ပြဿနာများအားလုံးသို့ တုန့်ခင်းရာမဲ့ဖြေရှင်းချက်အဖြစ် အရာအားလုံးပါဝင်သော ခရစ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း စာစောင်ဖြစ်သည်။ ကိုယ်တော်၏ ပြန်လည်ရယူခြင်း၌ ဘုရားသခင်၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ ခရစ်တော်ကို ဘုရားသခင်စီမံကိန်း၏ တုန့်ခင်းရာမဲ့သော အလယ်ဗဟိုအဖြစ်သော်လည်းကောင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝေစုအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ အရာအားလုံး အဖြစ်သော်လည်းကောင်း ပြန်လည်ရယူရန် ဖြစ်သည် - ၁:၂၊ ၉၊ ၂၄၊ ၃၀။

- A. ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ခရစ်တော်ကို မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်း၊ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းသို့ ခေါ်ဆောင်ခြင်း ခံရသည် (အငယ်၊ ၉)။ မိတ်သဟာယ ဟူသော စကားလုံးသည် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှု ခံယူချက် ပါဝင်သည်။ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပျော်ရွှင်မှုအတွက် ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့အား ခွဲဝေပေးထားသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝေစုဖြစ်တော်မူသည် (အငယ်၊ ၂။ ကော၊ ၁:၁၂)။
- B. ကောရိန္တုပထမစာစောင်၌ တမန်တော် ပေါလု၏ရည်ရွယ်ချက်မှာ ကောရိန္တုမြို့သားများအကြား ပြဿနာများကို ဖြေရှင်းရန် ဖြစ်သည်။ ပြဿနာအားလုံး အထူးသဖြင့် ကွဲပြားခြင်း အကြောင်းအရာအတွက် တစ်ခုတည်းသောအဖြေမှာ အရာအားလုံးပါဝင်သော ခရစ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း ဖြစ်သည်။
- C. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်မှလွဲ၍ အခြားမည်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်၊ အရာဝတ္ထု၊ သို့မဟုတ် မည်သည့်အရာများအပေါ် အာရုံစိုက်ခြင်း မရှိဘဲ၊ ခရစ်တော်ကိုသာ အာရုံစိုက်သင့်သည်။ ယုံကြည်သူများအကြားရှိ ပြဿနာအားလုံးကို ဖြေရှင်းနိုင်စေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ တုန့်ခင်းရာမဲ့ ဗဟိုချက်အဖြစ် ဘုရားသခင်က ခန့်အပ်ထားသော ခရစ်တော်ကို အာရုံစိုက်သင့်ပါသည် - ၁:၉။ ကော၊ ၁:၁၇၊ ၁၈။
- D. ကျွန်ုပ်တို့၏ ပန်းတိုင်မှာ ခရစ်တော်ကို အပြည့်အဝ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုနှင့် ခရစ်တော်၏ ကိုယ်ခန္ဓာတော်ကို တည်ဆောက်ရန်အတွက် ခရစ်တော်ကို အပြည့်အဝရရှိခြင်းဖြစ်သည်။ ဤသည်မှာ မိလေနီနိုင်ငံတော်၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ဆုအဖြစ် ခရစ်တော်ကို အဆုံးစွန် အကြွင်းမဲ့ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခွင့်ရရှိခြင်းအား ထွက်ပေါ်စေသည် - ၆:၁၄။ မ၊ ၂၅:၂၁၊ ၂၃။
- E. ကျွန်ုပ်တို့သည် “တစ်ခုတည်းသောအရာကို စဉ်းစား” သောသူများဖြစ်ရန် လိုအပ်သည်။ ဖိလိပိုစာစောင်၌ တစ်ခုတည်းသော အရာသည် ခရစ်တော်ကို အတွင်းကျကျသိနားလည်ခြင်းနှင့် တွေ့ကြုံခံစားခြင်းကို ရည်ညွှန်းသည်။ ထိုတစ်ခုတည်းသောအရာမှာ ခရစ်တော်ကို အမြတ်ရရှိရန်နှင့် ကိုယ်တော်ကို ပိုင်ဆိုင်ရန် ကိုယ်တော်ကို ရှာဖွေခြင်းဖြစ်သည် - ၂:၂၊ ၅။ ၁:၂၀-၂၁။ ၃:၇-၁၄။ ၄:၁၃။
- F. တစ်ခုတည်းသောအရာမှလွဲ၍ အခြားအရာတစ်ခုကို စဉ်းစားခြင်းသည် ဘုရားသခင်၏ စီမံကိန်းကို ပုန်ကန်ခြင်းဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်၏ စီမံကိန်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်ခုတည်းသောအရာကို စဉ်းစားရန် ဖြစ်သည်။ အသင်းတော် အသက်တာ၌ ကျွန်ုပ်တို့သည် သန့်ရှင်းသူအားလုံးအား တစ်ခုတည်းသောအရာကိုသာ စဉ်းစားလာစေရန် ကူညီပေးဖို့ လိုအပ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ စဉ်းစားခြင်းများသည် အသင်းတော်အသက်တာအတွက်၊ ကိုယ်ခန္ဓာတော်အသက်တာအတွက် ခရစ်တော်ကို အလယ်ဗဟိုပြု၍၊ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းနှင့် ပြည့်ဝနေသင့်သည်။
- G. ကောရိန္တုပထမစာစောင်၌ ဘုရားသခင်သည် အနည်းဆုံးအချက် နှစ်ဆယ်၌ရှိသော ကြွယ်ဝခြင်းများနှင့်အတူ ထိုအရာအားလုံး ပါဝင်သော ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝေစုအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့အား ပေးထားကြောင်း ဖွင့်ပြထားသည်။ ခရစ်ယာန်အသက်တာနှင့် အသင်းတော်အသက်တာ၏ လျှို့ဝှက်ချက်မှာ ကျွန်ုပ်တို့ ခရစ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်း ဖြစ်သည် - ၁:၉။

1. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့အား ဘုရားသခင်ပေးအပ်သော ဝေစုအဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် လိုအပ်သည် - အငယ်၊ ၂။
2. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ ဖြောင့်မတ်ခြင်း၊ သန့်ရှင်းစင်ကြယ်ခြင်းနှင့် ရွေးနုတ်ခြင်းဖြစ်သော ဘုရားသခင်၏ ပညာတော်နှင့် ဘုရားသခင်၏တန်ခိုးတော်အဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် လိုအပ်သည်- အငယ်၊ ၂၄၊ ၃၀။
3. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုန်းထင်ရှားခြင်းအတွက် ဘုန်းတော်၏ဘုရားသခင်၊ ဘုန်းတော်၏ ရှင်ဘုရင်အဖြစ်ပင် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် လိုအပ်သည် - ၂:၇-၈။ ရော၊ ၈:၃၀။ ဆာ၊ ၂၄:၆-၁၀။
4. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ဘုရားသခင်၏အနက်နဲဆုံး (နက်နဲသောအရာများ) အဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် လိုအပ်သည် - ၁ကော၊ ၂:၁၀။
5. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ဘုရားသခင်၏တည်ဆောက်ခြင်း၏တုန့်ပြည်ရာမှ တိုက်မြစ်အဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် လိုအပ်သည် - ၃:၁၁။
6. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ပသခါသို့ သငယ်(၅:၇)၊ တဆေးမဲ့မုန့်(အငယ် ၈)၊ ဝိညာဉ်ရေးရာအစာ၊ ဝိညာဉ်ရေးရာသောက်သုံးခြင်းနှင့် ဝိညာဉ်ရေးရာကျောက်(၁၀:၃-၄)အဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် လိုအပ်သည်။
7. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို ဦးခေါင်းတော်(၁၁:၃။ ကော၊ ၂:၁၉။ ဧ၊ ၁:၁၉-၂၃)၊ ကိုယ်ခန္ဓာတော်(၁ကော၊ ၁၂:၁၂၊ ၂၄-၂၅။ ဧ၊ ၄:၁၅-၁၆)အဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် လိုအပ်သည်။
8. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို အဦးသီးသောအသီး (၁၅:၂၀၊ ၂၃)၊ ဒုတိယလူ(အငယ်၊ ၄၇)နှင့် ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ အရာခပ်သိမ်းဖြစ်လာရန် အသက်ပေးသော ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်လာခဲ့သော နောက်ဆုံးသော အာဒံအဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် လိုအပ်သည်။

II. ဘုရားသခင်သည် သားတော်၏မိတ်သဟာယအထဲသို့၊ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းအထဲသို့ ကျွန်ုပ်တို့ကို ခေါ်သွင်းတော်မူရာ၌ သစ္စာနှင့် ပြည့်စုံတော်မူသည်။ သို့သော် အကြိမ်ပေါင်းများစွာ၌ ကိုယ်တော်၏ အကြံအစည်တော်အထဲသို့ ကျွန်ုပ်တို့အား ကိုယ်တော်၏ ခေါ်သွင်းတော်မူခြင်းအပေါ် သစ္စာမရှိကြပေ - ၁:၉။ ယေရမိ၊ ၂:၁၃။ မြည်၊ ၃:၂၂-၂၄။

- A. ကိုယ်တော်၏ စီမံကိန်း၌ ဘုရားသခင်၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျေနပ်နှစ်သိမ့်မှုနှင့် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ သူ့ကိုယ်တော်တိုင်ကို ဝေငှဖြန့်ဖြူးပေးရန် အသက်ရှင်သောရေ၏ အရင်းအမြစ်နှင့် စမ်းရေတွင်းဖြစ်ရန် ဖြစ်သည်။ ဤမွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မှု၏ပန်းတိုင်မှာ ဘုရားသခင်၏တိုးပွားခြင်း၊ ဘုရားသခင်၏ကြီးမားထင်ရှားခြင်း၊ ကိုယ်တော်၏ ထင်ရှားခြင်းအတွက် ဘုရားသခင်၏ ပြည့်ဝပြည့်စုံခြင်းအဖြစ် ဘုရားသခင်၏ အဖော်အဖက်၊ အသင်းတော်ကို ထုတ်လုပ်ရန် ဖြစ်သည် - ယော၊ ၃:၂၉-၃၀။ ဧ၊ ၁၆-၁၉၊ ၂၁။
 - B. အသက်ရှင်သောရေ၏ စမ်းရေတွင်းအဖြစ် ဘုရားသခင်ကို ယူဆောင်ရန် တစ်ခုတည်းသောနည်းလမ်းမှာ နေ့စဉ်တိုင်း ကိုယ်တော်ကို သောက်သုံးရန်နှင့် ကိုယ်တော်ကို စီးထွက်ရန် ဖြစ်သည်။ ဤအရာက ကျွန်ုပ်တို့အား သခင်ဘုရားထံ အဆက်မပြတ် ခေါ်ဆိုရန် (သီချင်းသီဆိုခြင်း၊ ရွှင်လန်းဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ဆုတောင်းခြင်း၊ ချီးမွမ်းခြင်းနှင့် ဘုရားသခင်၏ ကယ်တင်ခြင်းအမှုတို့ကို အခြားသူများအား သိစေခြင်း) တောင်းဆိုသည် - ဆာ၊ ၃:၆-၉။ ဟေရှာ၊ ၁၂:၃-၆။ ၁ကော၊ ၁၂:၁၃။ ယော၊ ၇:၃၇-၃၉။ ၄:၁၀၊ ၁၄။ ရော၊ ၁၀:၁၂-၁၃။ ၁သက်၊ ၅:၁၆-၁၈။
 - C. ဘုရားသခင်ကို သောက်သုံးခြင်းဖြင့် ကိုယ်တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်မည့်အစား ဘုရားသခင်၏ လူတို့သည် ဆိုးညစ်မှု နှစ်ပါးကို ပြုခြင်းအားဖြင့် ကိုယ်တော်ကို သစ္စာမဲ့ခဲ့ကြသည်။ “ငါ၏လူတို့သည် ဆိုးညစ်မှုနှစ်ပါးကို ပြုကြပြီ။ သူတို့သည် အသက်စမ်းရေတွင်းတည်း ဟူသော ငါ့ကို စွန့်ပယ်၍၊ မိမိတို့အဖို့ ရေမလုံသော ရေကျင်းများ၊ ပဲ့ပျက်သော ရေကျင်းများကို တူးကြပြီ” - ယေရမိ၊ ၂:၁၃။
1. ပထမဦးစွာ ဘုရားသခင်၏ လူတို့သည် သူတို့၏မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရာအတွက် အရင်းအမြစ်၊ စမ်းရေတွင်းတည်းဟူသော ဘုရားသခင်ကို စွန့်ပယ်ခဲ့ကြသည်။ ဒုတိယအနေဖြင့် သူတို့သည် သူတို့အား ကျေနပ်နှစ်သိမ့်ခြင်းမပေးနိုင်သော သို့မဟုတ် သူတို့အား ကိုယ်တော်၏ ထင်ရှားခြင်းအတွက် ကိုယ်တော်၏ ပြည့်ဝပြည့်စုံခြင်း တည်းဟူသော ဘုရားသခင်၏ ကြီးမားထင်ရှားခြင်း မဖြစ်စေနိုင်သော ဘုရားသခင်မဟုတ်သည့် အခြားအရင်းအမြစ်သို့ လှည့်ပြောင်းသွားခဲ့ကြသည်။
 2. ရေကျင်းတို့ကို တူးခြင်းသည် အစွရေးလူမျိုးတို့က ဘုရားသခင်နေရာတွင် အစားထိုးဖို့ တစ်စုံတစ်ရာ (ရုပ်တုများ)ကို ပြုလုပ်ရန် သူတို့၏လူသားဆိုင်ရာအားထုတ်မှု၌ ပင်ပန်းခက်ခဲစွာ လုပ်ဆောင်ခြင်းကို ပုံဆောင်သည်။ ဤရေကျင်းတို့သည် ရေမလုံ၊ ပဲ့ပျက်နေခြင်းမှာ အသက်ရေအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ဝေငှဖြန့်ဖြူးပေးသော ဘုရားသခင်ကိုယ်တော်တိုင်မှလွဲ၍၊ မည်သည့်

အရာမျှ ကျွန်ုပ်တို့ကို ရေငတ်မှု မပြေစေနိုင်ကြောင်းနှင့် ကိုယ်တော်၏ ထင်ရှားခြင်းအတွက် ဘုရားသခင်၏တိုးပွားမှု ဖြစ်
မလာစေနိုင်ကြောင်းကို ရည်ညွှန်းသည် (ယော၊ ၄:၁၃-၁၄)။

- D. ဆိုးယုတ်ခြင်း၏ ဆိုးညစ်သောအခြေအနေမှာ သူတို့သည် သခင်ဘုရားကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် စားသောက်၊ သောက်သုံး
ခြင်းငှာ သခင်ဘုရားထံတော်သို့ မလာခြင်းဖြစ်သည်။ သူတို့သည် များစွာသော အမှုတို့ကို ပြုကြသော်လည်း သူတို့သည် သခင်
ဘုရားကို ဆက်သွယ်ရန်၊ ကိုယ်တော်ကို ယူဆောင်ရန်၊ ကိုယ်တော်ကို လက်ခံယူရန်၊ ကိုယ်တော်ကို မြည်းစမ်းရန်နှင့် ကိုယ်တော်
ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် မလာကြပေ။ ဘုရားသခင်၏ရှေ့တော်၌ ဤအရာထက် ဆိုးညစ်သော အရာတစ်ခုမျှ မရှိပါ - ဟေရှာ၊
၅၇:၂၀။ ညွှန်း၊ ၅၅:၁-၂။ ၆-၇။
- E. ကျွန်ုပ်တို့သည် သစ္စာမရှိကြသော်လည်း၊ ဘုရားသခင်သည် သစ္စာရှိတော်မူသည်။ သို့သော် ကိုယ်တော်၏ သစ္စာတော်သည် ကျွန်ုပ်
တို့၏ ဇာတိ သိနားလည်ခြင်း သို့မဟုတ် အယူအဆအတိုင်း မဟုတ်ပါ။
 1. ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ရုပ်တုများအားလုံးကို ပယ်ရှားခြင်းငှာ သစ္စာရှိတော်မူသည်။ သခင်ဘုရားထက် ကျွန်ုပ်တို့
ပို၍ချစ်သော သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့အသက်တာ၌ သခင်ဘုရားကို အစားထိုးသော မည်သည့်အရာမဆိုသည် ရုပ်တုဖြစ်ပေ
သည် - ယေဇ၊ ၁၄:၃။ ၁ယော၊ ၅:၂၁။
 2. ကျွန်ုပ်တို့၏ ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ အပြင်ပိုင်း ငြိမ်သက်မှု၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ကိုယ်ပိုင်နှစ်သိမ့်မှုနှင့် သက်သောင့်သက်သာရှိမှုနှင့် ကျွန်ုပ်
တို့၏ ပိုင်ဆိုင်မှုတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့အား လမ်းလွဲသွားစေရန် ဦးဆောင်သည့် ရုပ်တုများ ဖြစ်လာနိုင်သည်။ သို့သော် ဘုရား
သခင်သည် ဤအရာများကို ပယ်ရှားပေးရန် သစ္စာရှိတော်မူသည်။ သို့မှသာ ကျွန်ုပ်တို့သည် အသက်ရှင်သော စမ်းရေတွင်း
အဖြစ် ကိုယ်တော်ကို သောက်ခြင်းရှိနိုင်မည် ဖြစ်သည်။
 3. ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား မိမိကိုယ်ကိုယ်၌ ကိုးစားခြင်းမရှိဘဲ၊ ကိုယ်တော်၌ ကိုးစားရန် သင်ယူစေဖို့၊ ကျွန်ုပ်တို့အား
ဒုက္ခဆင်းရဲများ ကြုံတွေ့စေရန် အခွင့်ပေးရာ၌ သစ္စာရှိတော်မူသည်။ သို့မှသာ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား ခရစ်တော်ကို
မွေ့လျော်ရန်၊ ခရစ်တော်ကို စုပ်ယူရန်၊ ခရစ်တော်ကို သောက်သုံးရန်၊ ခရစ်တော်ကို စားသုံးရန်နှင့် ခရစ်တော်ကို ကျေညက်
ရန် ကိုယ်တော်၏စီမံကိန်းအထဲသို့ ကျွန်ုပ်တို့ကို ဦးဆောင်ပေးနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သို့မှသာ ဘုရားသခင်သည် ကိုယ်တော်၏
စီမံကိန်းကို ပြည့်စုံစေရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ထဲ၌ တိုးပွားလာနိုင်မည်ဖြစ်သည် - ယော၊ ၁၇:၇-၈။ ၂ကော၊ ၁:၈-၉။ ယော၊
၁၆:၃၃။ ၁ကော၊ ၁၀:၃-၄။ ၁၂:၁၃။
 4. ဘုရားသခင်သည် ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းမှလွဲ၍ အခြားမည်သည့်အရာကိုမျှ စိတ်မဝင်စားပါ။
ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျရှုံးမှုများကြောင့် မျှော်လင့်ချက်ကင်းမဲ့နေသည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ထင်ကောင်းထင်နိုင်သော်လည်း၊ ဘုရားသခင်
သည် စိတ်ပျက်ခြင်းရှိတော်မမူပါ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျရှုံးခြင်းများသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အရာအားလုံးဖြစ်လာရန် ခရစ်တော်
ဝင်ရောက်လာဖို့ လမ်းဖွင့်ပေးကာ၊ ကိုယ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့အား ရင့်ကျက်မှုဆီသို့ ပို့ဆောင်ပေးနိုင်စေပါသည် - ရော၊ ၈:၂၈-
၂၉။ ဟေဗြဲ၊ ၆:၁၈။ က၊ ၃၇:၁နှင့် မှတ်စု၊ ၁။ ၄၇:၇နှင့် မှတ်စု၊ ၁။

**III. ကောရိန္တုပထမစာစောင်သည် သခင်ဘုရားကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် နည်းလမ်းမှာ ကိုယ်တော်အား ချစ်ရန် (၂:၉-၁၀။ ၁၆:၂)နှင့်
အချင်းချင်း ချစ်ရန် (၁၃:၁-၈က) ဖြစ်ကြောင်း ဖွင့်ပြထားသည်။ သခင်ဘုရား၏ ပြန်လည်ရယူခြင်းသည် သခင်ယေရှုကို ရှေးဦး
မေတ္တာဖြင့် (ဗျာ၊ ၂:၄။ ၁ယော၊ ၄:၁၉) ချစ်ခြင်းနှင့် ခရစ်တော်၏ ရှင်သန်သော ကိုယ်ခန္ဓာတော်ကို တည်ဆောက်ရန်အတွက် (ဇ၊ ၄:၁၆)
အချင်းချင်းချစ်ခြင်းကို ပြန်လည်ရယူခြင်း ဖြစ်သည်။**

- A. သခင်ဘုရားကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ချစ်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့အား ကိုယ်တော်၏ စိတ်နှလုံးထဲသို့ ဝင်ရောက်စေရန်နှင့် ၎င်း၏လျှို့ဝှက်
ချက်များအားလုံးကို နားလည်နိုင်စေခြင်းငှာလည်းကောင်း၊ ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ပြင်ဆင်ပေးထားသော၊ စီမံထား
တော်မူသော နက်နဲ၍ ဝှက်ထားသောအရာများ၌ ကျွန်ုပ်တို့ ပါဝင်ဆက်ဆံခြင်းရှိဖို့ သိနားလည်ခြင်းငှာလည်းကောင်း ကျွန်ုပ်တို့ကို
တတ်စွမ်းစေရန်အတွက် မရှိမဖြစ် တောင်းဆိုချက် ဖြစ်သည် - ၁ကော၊ ၂:၉-၁၀။ မ၊ ၂:၃၇-၃၈။ ဆာ၊ ၇:၂၅။ ၁၁၆:၁-၂။
 1. အသင်းတော်အသက်တာ၏ ပါဝင်မှုသည် ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းအပေါ်တွင် မူတည်သည်။
ကိုယ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်လေလေ၊ ပါဝင်သောအရာ ကြွယ်ဝလာလေလေဖြစ်သည်။ သို့သော် ခရစ်
တော်ကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် ကိုယ်တော်ကို ရှေးဦးမေတ္တာနှင့် ချစ်ရန်လိုအပ်သည် - ဗျာ၊ ၂:၄-၅။ ၇။
 2. အသင်းတော်၏ ကျဆင်းခြင်းသည် သခင်ဘုရားအပေါ်ရှေးဦးမေတ္တာ စွန့်ခြင်းမှ အစပြုသည်။ သခင်ဘုရားကို ရှေးဦးမေတ္တာ၊
အကောင်းဆုံးသော မေတ္တာဖြင့် ချစ်ရန်မှာ အရာခပ်သိမ်း၌ ကိုယ်တော်ကို အထူးမြတ်ဆုံးသောနေရာ၊ ပထမဦးဆုံးနေရာ ပေး

ခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာ၌ အရာခပ်သိမ်းအဖြစ် ယူဆောင်ရန်နှင့် အောက်မေ့ရန် ကိုယ်တော်၏ မေတ္တာတော်အားဖြင့် အနိုင်အထက် သွေးဆောင်ခံခြင်းဖြစ်သည် - ဗျာ၊ ၂၄-၅။ ကော၊ ၁၃၈၁။ ၂ကော၊ ၅၃-၁၅။ မာ၊ ၁၂၃၀။ ဆာ၊ ၇၃၃-၂၆။

3. သခင်ယေရှု ယုံကြည်သောအခါ ကျွန်ုပ်တို့ရရှိသော အသက်သည် ပုဂ္ဂိုလ်တော်ဖြစ်ပြီး၊ ဤပုဂ္ဂိုလ်တော်ကို ယူဆောင်ရန်နှင့် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် တစ်ခုတည်းသောနည်းလမ်းမှာ သခင်ယေရှုကို ရှေ့ဦးမေတ္တာဖြင့် ချစ်ခြင်းအားဖြင့်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်အဖြစ် သခင်ယေရှုသည် ပုဂ္ဂိုလ်တော်ဖြစ်သောကြောင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအခိုက်အတန့်နှင့် နေ့စဉ် အချိန်တိုင်းတွင် ကိုယ်တော်၏ ယခုရှိနေသော မျက်မှောက်တော်ကို ခံစားနိုင်ရန် ကိုယ်တော်နှင့် အသစ်သော ဆက်သွယ်မှုရှိ ရန် လိုအပ်သည် - ယော၊ ၁၁၃-၅။ ၁၄-၅-၆။ ၁တိ၊ ၁၃၄။ ယော၊ ၁၄-၂၁၊ ၂၃။ ၂ကော၊ ၅၃-၁၅။ ဗျာ၊ ၂၄-၇။ ကော၊ ၁၃၈၁။ ရော၊ ၆-၄။ ၇-၆။

4. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်၏ ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့် ပြည့်လျှံနေသောသူများဖြစ်ရမည်။ ဘုရားဆိုင်ရာအသက်သည် ကျွန်ုပ်တို့ ထံသို့ တဟုန်းဟုန်းစီးနေသော ရေကြီးစီးခြင်းကဲ့သို့ ဖြစ်သင့်ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ပိုင်ထိန်းချုပ်မှုထက် ကျော်လွန်ကာ ကိုယ် တော်ကို အသက်ရှင်ရန်နှင့် ကိုယ်တော်ကို အဆုံးစွန်ချစ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အား လှုံ့ဆော်ပေးသည် - ၂ကော၊ ၅-၄။

5. သခင်ဘုရားကို အဆုံးစွန်ထိ ချစ်ရန်အလို့ငှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်၏အိမ်တော်၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသက်တာနေ့ရက် တစ်လျှောက်လုံးနေရမည်အကြောင်း၊ ကိုယ်တော်၏ တင့်တယ်တော်မူခြင်း (ချစ်ဖွယ်ကောင်းခြင်း၊ နှစ်လိုဖွယ်ဖြစ်ခြင်း၊ ကြည်နူးဖွယ်ဖြစ်ခြင်း)ကို ဖူးမြင်၍၊ ကိုယ်တော်၏ ဗိမာန်တော်၌ ဘုရားသခင်ကို မေးလျှောက်ခြင်းအကြောင်း အလိုဆန္ဒရှိ ကာ ရှာဖွေသောသူများဖြစ်ရန် လိုအပ်သည်။ သခင်ဘုရားကို မေးလျှောက်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ နေ့စဉ်အသက်တာ၌ အရာ အားလုံးကို သခင်ဘုရားထံ စစ်ဆေးရန် ဖြစ်သည် - ဆာ၊ ၂၇-၄။

B. ချစ်ခြင်းမေတ္တာသည် ခရစ်တော်၏ ရှင်သန်သော ကိုယ်ခန္ဓာတော်အဖြစ် အသင်းတော်ကို တည်ဆောက်ရန်အတွက် ဘာမဆိုဖြစ် ရန် သို့မဟုတ် မည်သည့်အရာမဆို လုပ်ဆောင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ သာလွန်ထူးမြတ်ဆုံးသော နည်းလမ်း ဖြစ်သည် - ၁ကော၊ ၁၂-၃၁ - ၁၃-၈၊ ၁၃။ ညွှန်း၊ ၁၄-၁၊ ၃၊ ၄။

1. "အသိပညာသည် ထောင်လွှားစေတတ်၏။ မေတ္တာမူကား တည်ဆောက်တတ်၏။" ကျွန်ုပ်တို့သည် အမှုတော် ဝေငှချက် များကို နားကောင်းနားထောင်ပြီး အသိပညာသက်သက်ဖြင့် ထောင်လွှားခြင်း ရှိကောင်းရှိမည် ဖြစ်သည်။

2. ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၏တရားဖြစ်သော အသက်၏ ဝိညာဉ်တော်တရား (ရော၊ ၈-၂။ ဂလ၊ ၆-၂-၃)သည် ကျွန်ုပ်တို့အတွင်း၌ အသက်သွင်းသောအခါ၊ သခင်ဘုရား၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ကြိုးစားအားထုတ်ခြင်းသည် ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၏ ကြိုးစားအားထုတ်ခြင်း (၁ကော၊ ၁၅-၅။ ၁သက်၊ ၁-၃)ဖြစ်သည်။ ယင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့သည် အားနည်းသူများကို အားပေး ထောက်မရှု (တ၊ ၂၀-၃၅။ ၁သက်၊ ၅-၁၄)။ အားနည်းသောသူများသည် သူတို့၏ ဝိညာဉ် သို့မဟုတ် စိတ်၊ ကိုယ်ခန္ဓာ သို့မဟုတ် ယုံကြည်ခြင်း အားနည်း သောသူများကို ရည်ညွှန်းသည်။

3. ကျွန်ုပ်တို့ချစ်မြတ်နိုးသော ခရစ်တော်သည် အသင်းတော်ကို ချစ်သော ခရစ်တော်ဖြစ်သည် (ဧ၊ ၅-၂၅)။ ကိုယ်တော်ကို ကျွန်ုပ် တို့ချစ်သောအခါ၊ ကိုယ်တော်ပြုသကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်တို့သည် အသင်းတော်ကို ချစ်ကြလိမ့်မည်။ အသင်းတော်အသက်တာသည် ညီအစ်ကိုချင်းချစ်ခြင်းမေတ္တာရှိခြင်းအသက်တာဖြစ်သည်(၁ယော၊ ၄-၇-၈။ ၂ယော၊ ၅-၆။ ယော၊ ၁၅-၁၇။ ဗျာ၊ ၃-၇။ ဧ၊ ၅-၂။ ညွှန်း၊ ယုဒ၊ ၁၂က)။ ကိုယ်ခန္ဓာတော်သည် မိမိကိုယ်ကို မေတ္တာ၌ တည်ဆောက်လျက်ရှိသည်(ဧ၊ ၄-၁၆) - ဧ၊ ၅-၂၅။

4. ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုရားသခင်ပေးထားသော အသစ်တစ်ဖန်မွေးဖွားသော ဝိညာဉ်သည် ချစ်ခြင်းမေတ္တာ၏ ဝိညာဉ်ဖြစ်သည်။ ယနေ့ အသင်းတော်၏ ကျဆင်းယိုယွင်းမှုကို အနိုင်ယူရန် မေတ္တာ၏ တောက်လောင်သောဝိညာဉ်ရှိဖို့ လိုအပ်သည် - ၂တိ၊ ၁-၇။ ရော၊ ၁၂-၁၀-၁၁။

5. ခရစ်တော် ကိုယ်ခန္ဓာတော်၏ စစ်မှန်ခြင်းအတွက် တစ်လုံးတစ်ဝတ်ခြင်းရှိခြင်း၊ တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် အတူတကွ ရောနှော ပေါင်းစည်းခြင်းကို တွေ့ကြုံခံစားခြင်းနှင့် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းအထဲသို့ ပို၍တိုးဝင်လာသည်နှင့်အမျှ တစ်ဦးကို တစ်ဦး အပေါ်ထားရှိသော ကျွန်ုပ်တို့၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် စစ်မှန်လာသည် - ၁ကော၊ ၁၂-၁၄-၂၇။ ရော၊ ၁၆-၁-၁၆။ ကော၊ ၄-၁၆။ ယော၊ ၁၂-၂၄။ ၀တိ၊ ၂-၄-၅။